



Pressemitteilung, 20.11.2017

**„Entrepreneur Of The Year 2017“:
KW-Commerce gewinnt den Finalisten-Award des Unternehmerpreises**

Bereits zum 21. Mal wurde der Unternehmerpreis „Entrepreneur Of The Year 2017“ der Prüfungs- und Beratungsgesellschaft EY in den Kategorien Industrie, Dienstleistung und IT, Konsumgüter und Handel, digitale Transformation und Start-up in Berlin verliehen. Beeindruckende Wachstumsraten, Zukunftspotential, Innovationskraft, Mitarbeiterführung und gesellschaftliche Verantwortung waren einige der Beurteilungskriterien.

Wir waren nominiert in der Kategorie Start-up und freuen uns, ab sofort den Finalisten-Award bei uns präsentieren zu dürfen.

Für weitere Informationen:

EY Pressemitteilung, [November 2017](#)

EY Pressemitteilung, [Oktober 2017](#)

Geschäftsführer

Max Kronberg
Jens Wasel

Sitz der Gesellschaft

Berlin

Amtsgericht

Berlin-Charlottenburg
HRB 147853 B

USt-IdNr.:

DE 287373074

WEEE-Reg.-Nr.:

DE 21873764

Bankverbindung

Commerzbank Berlin
IBAN: DE69 100400000 112669700
BIC: COBADE33XXX



Press release, 20.11.2017

**„Entrepreneur Of The Year 2017“:
KW-Commerce wins the finalist award of the entrepreneur award**

For the 21st time, the entrepreneur award “Entrepreneur Of The Year 2017” was presented and awarded in Berlin by the auditing and consulting firm EY in the categories industry, services and IT, consumer goods and commerce, digital transformation and start-up. Impressive growth rates, future potential, innovative strength, employee leadership and social responsibility were some of the evaluation criteria.

We were nominated in the start-up category and we are looking forward to present the finalist award from now on.

For more information

EY press release, [November 2017](#)

EY press release, [Oktober 2017](#)

Geschäftsführer

Max Kronberg
Jens Wasel

Sitz der Gesellschaft

Berlin

Amtsgericht

Berlin-Charlottenburg
HRB 147853 B

USt-IdNr.:

DE 287373074

WEEE-Reg.-Nr.:

DE 21873764

Bankverbindung

Commerzbank Berlin
IBAN: DE69 100400000 112669700
BIC: COBADE33XXX